
Zápisnica č. 17/2009 
z  rokovania vedenia STU dňa 22. 9. 2009 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, František Janíček, Dušan Petráš, Maroš Finka, Robert 

Redhammer, Ján Kalužný, Milan Žalman, Helena Žideková, Pavel Timár 
 
Neprítomní:   
 
 
Program: 

Kontrola plnenia úloh 
1. Harmonogram športových podujatí STU v akademickom roku 2009/10 (pror. Petráš) 
2. Vyhodnotenie LUS STU (pror. Petráš) 
3. Stav majetku STU – priebežná správa o zmenách, zámena pozemkov medzi mestom 

Bratislava a STU (pror. Janíček) 
4. Ubytovanie študentov STU v účelovom zariadení Gabčíkovo (pror. Janíček) 
5. Evidencia publikačnej činnosti (pror. Redhammer) 
6. Rozličné 
 
Písomne predložené materiály: 
1) Harmonogram športových podujatí STU v akademickom roku 2009/10 (pror. Petráš) 
2) Letná univerzita pre stredoškolákov - vyhodnotenie (pror. Petráš) 
3) Stav majetku STU – priebežná správa o zmenách, zámena pozemkov medzi mestom 

Bratislava a STU (pror. Janíček) 
4) Ubytovanie študentov STU v účelovom zariadení Gabčíkovo (pror. Janíček) 
5) Evidencia publikačnej činnosti (pror. Redhammer) 
6) Informácia o príprave projektu STU v rámci výzvy na podporu infraštruktúry VŠ (pror. 

Janíček) 
7) Návrh dohody o ukončení zmluvy o nájme pozemku a užívaní nebytových priestorov 

(pror. Janíček) 
8) Projektové zámery na STU k podpore Centier excelentnosti (pror. Redhammer) 
9) Pravidlá prípravy a realizácie projektov na STU (pror. Redhammer) 
10) Návrh na odsúhlasenie uzatvorenia nájomných zmlúv (pror. Janíček) 
11) Aktualizácia obchodných podmienok zobrazovania reklamných bannerov na IS STU 

(pror. Petráš) 
12) Pozvánka na prednášku prof. Bužeka – Alumni klub STU, utorkové rozhovory s vedou. 
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  3/15/2009 
 
Nesplnené úlohy:  4/13/2009 – plnenie predĺžené do 28.9.2009 
 
 
 
 
Informácie z vyšších orgánov resp. porád: 
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Rektor Báleš: 
Do časopisu Spektrum môže byť daná rozšírená verzia prejavu rektora STU na slávnostnom 
otvorení nového akademického roku. 
 
Prorektor Finka: 
Informoval o snahe niektorých vysokých škôl spochybniť splnenie všetkých kritérií v rámci 
akreditácie VŠ. 
 
Prorektor Redhammer: 
Informoval o príchode kontroly na projekty APVV. 
 
Prorektor Kalužný: 
Informoval, že ÚM STU bude realizovať študijný program Priestorové plánovanie, nie FA 
STU. 
 
 
K bodu 1 Harmonogram športových podujatí STU v akademickom roku 

2009/10 (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Predložil písomný materiál obsahujúci športové kalendárium STU – zoznam 

a termíny športových podujatí na STU. Bude to zverejnené aj v časopise 
Spektrum a bude urobená aj športová stránka na webovej stránke STU. 

Pror. Kalužný: Upozornil, že v kalendáre športových podujatí sa nenachádza MtF Trnava 
a treba ju tam doplniť. 

 
Stanovisko V-STU č. 1/17/2009  
Vedenie STU berie na vedomie materiál „Harmonogram športových podujatí STU 
v akademickom roku 2009/10“. 
 
 
K bodu 2 Vyhodnotenie LUS STU (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Predložil písomný materiál obsahujúci vyhodnotenie LUS STU. Akcie sa 

zúčastnilo 80 stredoškolákov, najviac zo stredného Slovenska, mala 
bezproblémový priebeh. Hodnotil ju ako úspešnú akciu. 

 
Stanovisko V-STU č. 2/17/2009  
Vedenie STU berie na vedomie materiál „Vyhodnotenie LUS STU“. 
 
 
K bodu 3 Stav majetku STU – priebežná správa o zmenách, zámena 

pozemkov medzi mestom Bratislava a STU (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Písomne aj informoval o aktuálnom stave majetku STU vo všetkých areáloch, 

ktoré STU má v Bratislave aj v Trnave. Ďalším krokom bude pripravovaná 
zámena pozemkov s hlavným mestom SR Bratislava. 

 
Stanovisko V-STU č. 3/17/2009  
Vedenie STU berie na vedomie informácie o stave majetku STU. 
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K bodu 4 Ubytovanie študentov STU v účelovom zariadení Gabčíkovo 

(pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Predložil písomný materiál a informoval, že v Gabčíkove už býva asi 60 

študentov FCHPT. Je zabezpečená doprava do Bratislavy. Pracuje sa na 
zavedení internetovej prípojky do každej izby. Kapacita je tam 240 miest. 
Bude ponúknutá najprv fakultám STU a ak nebude naplnená, tak aj iným VŠ 
v Bratislave. Materiál obsahuje aj cenové relácie za ubytovanie , stravu 
a cestovné. 

Pror. Kalužný: ÚZ Gabčíkovo má podmienky pre zorganizovanie pedagogického procesu. 
Pre budúcnosť je potrebné s tým počítať. 

 
Stanovisko V-STU č. 4/16/2009  
Vedenie STU berie na vedomie správu o ubytovaní študentov STU v ÚZ STU Gabčíkovo. 
 
 
K bodu 5 Evidencia publikačnej činnosti (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Informoval písomne o doteraz zaevidovaných publikáciách v členení podľa 
fakúlt STU a jednotlivých publikačných kategórií. 

Rektor Báleš: Nakoľko je evidencia v porovnaní s minulým rokom málo naplnená, požiadal 
prorektora Redhammera o predloženie tohto materiálu aj na najbližšom 
rokovaní KR STU. 

 
Stanovisko V-STU č. 5/17/2009  
Vedenie STU berie na vedomie správu o stave evidencie publikačnej činnosti na STU. 
 
 
K bodu 6 Rozličné 
 
1) Rektor Báleš: 

Poďakoval za dobrú prácu všetkým členom vedenia STU v súvislosti s úspešnou 
akreditáciou STU na univerzitnú vysokú školu. 

 
2) Prorektor Janíček: 

− Informoval o stave prípravy projektu OPVaV-2009/5.1/03 Podpora infraštruktúry 
vysokých škôl. Od zúčastnených fakúlt bude požadovať písomné stanoviská. 

− Informoval o prebiehajúcich rokovaniach o prenájme tenisových kurtov na ŠD 
Mladá Garda a o možnosti odkúpenia tenisovej haly. Nájomná zmluva je platná do 
31.10.2010. STU nechá zmluvu dobehnúť do tohto termínu a ďalej nebude 
predĺžená. CAŠ predloží podnikateľský zámer na využitie tenisových kurtov a haly. 

 
Uznesenie V-STU č. 1/17/2009  
Vedenie STU nesúhlasí s odkúpením tenisovej haly od nájomcu, nájomnú zmluvu nevypovie 
ale nebude predĺžená so súčasným nájomcom. CAŠ predloží podnikateľský zámer na využitie 
tenisových kurtov a haly po skončení nájomnej zmluvy. 
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3) Prorektor Petráš: 
− Informoval o výsledkoch stretnutia rektorov TU V4 v Bratislave. Rektor Báleš mu 

poďakoval za dobrú organizáciu akcie. 
− Alumni klub STU pripravil na 6.10.2009 prednášku prof. Bužeka (Fyzikálny ústav 

SAV) na tému kam kráča veda a výskum na Slovensku. 
− Predložil písomný materiál –Aktualizácia obchodných podmienok zobrazovania 

reklamných bannerov na IS STU. 
 
Uznesenie V-STU č. 2/17/2009  
Vedenie STU súhlasí s s predloženou aktualizáciou obchodných podmienok zobrazovania 
reklamných bannerov na IS STU. 
 
4) Kvestorka Žideková: 

Informovala o začiatku činnosti kontrolných orgánov. Predmetom kontroly buú financie 
na projekty APVV za roky 2007 a 2008. 

 
5) Prorektor Redhammer: 

Informoval písomne o projektových zámeroch z STU na druhú vlnu centier 
excelentnosti. 

 
 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
 
 
Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 


